
    UNIÓ ESPORTIVA CALLDETENES 

 

Benvolguts socis i veïns de Calldetenes, 

 

Tal com vàrem anunciar fa uns dies, i amb el vostre suport, la propera temporada tornarem a fer els 14 equips que 

hem creat aquest any més dos de nous (un segon benjamí i un segon cadet), i si disposem de jugadores suficients un 

equip femení en cada categoria. Per aconseguir-ho necessitem seguir comptant amb el vostre recolzament.  

Nosaltres entenem que en un poble com el nostre, el futbol ha de complir bàsicament una funció social que doni 

servei a tots els que volen practicar aquest esport, i que contempli totes les categories des de l' escola fins a 

veterans, i també les persones aficionades que volen gaudir dels partits. Pensem que en cap cas ha de tenir una 

finalitat lucrativa per ningú, ni una visió mercantilista del esport.  El  nostre club ha aconseguit en un any aquest 

objectiu, els 14 equips presents en totes les categories ho demostren, i pensem que ho ha fet d una manera 

transparent, participativa i respectuosa amb la gent, la resta d' entitats i les institucions. 

Des de la nostre fundació hem defensat que per tirar endavant aquest projecte en un poble petit com Calldetenes, 

es necessari que hagi un sol club, una opinió que entenem que comparteixen la gran majoria de veïns i socis del club. 

La presencia i sobretot la agressiva i deslleial manera d' actuar d' altres clubs que van finalitzat la passada temporada 

amb un total de tres equips, o menys, i que per les raons que sigui comparteixen les instal·lacions municipals, només 

genera inestabilitat i incertesa a les famílies, dubtes sobre la continuïtat del futbol a Calldetenes i falsos rumors que 

generen mal estar al poble. 

Per aquesta raó ens dirigim al equip de govern i a tots els grups politics del nostre ajuntament, perquè d' una 

vegada per totes posin fi a aquesta situació, i demanem  que es posin en comú i es debatin entre tots les 

propostes que cada un d' ells tenen pel futbol a Calldetenes, i sobretot que prenguin una decisió el més 

consensuada possible que posi fi al desgavell que patim. 

Agraïm el suport que hem rebut de tots els socis i veïns de Calldetenes al llarg de la temporada, i confiem en el futur 

seguir-hi comptant.  

Que gaudiu d' un bon estiu !! 

 

 

Cordialment, 

Junta directiva de la UE Calldetenes 


